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Toelichting begroting, RI&V, Formatie (lerarentekort) 
Lianne licht deze onderwerpen toe: 
 
Begroting 
De begroting voor dit en komend jaar wordt toegelicht. Vraag vanuit MR: Is er ook al begroot voor 
een nieuw klaslokaal, vanwege de prognose dat het leerlingaantal groeit en er geen extra beschikbare 
lokalen zijn? Dit wordt niet opgenomen in deze begroting. Dit gaat via begroting huisvesting en moet 
bovenschools worden ingediend. Lianne gaat het wel meenemen, omdat het verstandig is om hier al 
op tijd mee te beginnen. Er gaat veel tijd overheen voordat een school goedkeuring hiervoor heeft en 
ook daadwerkelijk aan de beurt is voor een verbouwing.  
 
RI&V (Risico Inventarisatie & Veiligheid 
Er komt 1x per 4 jaar iemand langs om alles op gebied van veiligheid in en rondom school te checken. 
Denk aan speeltoestellen, stopcontacten etc. 2 puntjes van aandacht: blusdeken in de keuken (is 
aangeschaft), buiten een moer op speeltoestel stak uit (opgelost en eraf geslepen). Er is een heel 
verslag van gemaakt, hij was heel tevreden. Komt nog een keer terug om te controleren of de punten 
van aandacht ook zijn aangepast. 
 
Formatie (lerarentekort) 
Vanwege vertrek juf Inge is er vanaf 1 april ruimte binnen de formatie. Hiervoor is een 
sollicitatieprocedure doorlopen. Hierop zijn meerdere reacties gekomen. Drie gegadigden zijn op 
gesprek geweest en hebben ook een dag meegelopen/lesgegeven op school. Uiteindelijk heeft de 
school één persoon kunnen aannemen. Deze persoon kan starten vanaf het nieuwe schooljaar. 
Hiermee was de rest van dit schooljaar nog niet opgelost. Dit is nu grotendeels intern opgelost. 
Meerdere collega’s werken een dag extra. Ook komt er een invaller vanuit OBT vanaf de meivakantie. 
Het rooster met daarin te zien hoe het voor de desbetreffende groepen er gaat uitzien dit schooljaar, 
wordt gedeeld met deze ouders.  
Voor het volgende schooljaar is er nog formatieruimte voor 4 dagen. Hiervoor wordt binnenkort een 
nieuwe vacature uitgezet. Deze wordt eerst binnen Chrono gedeeld en zo nodig daarna ook buiten 
Chrono verspreid.  
 
Mededelingen 
Voor Antje is dit het laatste jaar in de MR. Vraag is wie haar gaat vervangen na dit schooljaar. Er wordt 
een vacature uitgezet binnen het schoolteam.  
 
Lentekriebels 
De ophef die je op tv hierover hoort, gaat niet op met hoe het hierop school gaat. Wij kijken heel 
goed naar onze doelgroep. Wat past bij onze kinderen. Wel kritiek gehad vanuit ouders, gebaseerd op 
het nieuws. Alle vragen van deze ouders zijn opgehelderd. Met alle groepen gecommuniceerd waar 
het in de desbetreffende groep over gaat tijdens deze week. We zien wel in dat het in onze doelgroep 
heel belangrijk is om het er wel over te hebben. 
 
Subsidie Jeugdeducatiefonds 
Met Kerst en Pasen kregen alle leerlingen wat lekkers mee naar huis. Dit is gesubsidieerd vanuit het 
Jeugdeducatiefonds. Zij zijn ervoor het vergroten van ontwikkelingskansen van kinderen die in 
armoede opgroeien. Wij als school hebben ervoor gekozen om alle leerlingen hierin te betrekken. We 
vragen ons af in hoeverre de tasjes gezond genoeg zijn. Er wordt al veel rekening gehouden met 
allergieën, leerlingen uit hetzelfde gezin. Het team gaat ook nog even kritischer kijken naar de 
(gezonde) inhoud van de tasjes met producten die worden meegegeven.  
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Vergadering vanwege onvoorziene omstandigheden niet doorgegaan. 
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Ontwikkeling schoolplan, begroting samenwerkingsverband en kindcentrum 
Lianne licht deze onderwerpen toe: 
 
Voortgang schoolplan 
Nieuwe schoolplan (kindcentrumplan) klaar in januari 2024. Hopelijk voor de Kerstvakantie klaar. 
Gaat eerst naar de bestuurder en daarna komt het schoolplan naar de MR. Er staat al een gedeelte in 
dat er door Chrono is ingezet. Bijv. over 4 jaar zijn alle scholen een kindcentrum, cheek to cheek. Wij 
hebben instemmingsrecht op het schoolplan. In de volgende vergadering gaan we deze bespreken.  
De ontwikkelingen in het schoolplan zijn allemaal in een ambitiekaart gezet. Uiteindelijk worden 
gemaakte afspraken in een kwaliteitskaart gezet. Zodat iedereen afspraken goed terug kan vinden. 
 
Voortgang begroting samenwerkingsverband 
Begroting moet nog worden goedgekeurd door bestuur en ALV, door SWV al wel goedgekeurd. Als 
het goed is wordt dit voor januari 2024 goedgekeurd.  
We hopen dat door de preventieve inzet van AB, dat de externe arrangementen minder worden.  
Zelf lopen we ook wel tegen hulpvragen aan. Daarom zijn wij nu bezig met de (basis)ondersteuning 
(op zorggebied) duidelijk op orde brengen.  
 
Voortgang expertise kindcentrum 
Nieuwe werkgroep/onderzoeksteam: Pento, Trias, de Oase, Welluswijs. Deze werkgroep onderzoekt 
nu de specifieke zorgvragen.  Op het moment in de verkennende fase. 16 januari 2024 komt het 
onderzoeksteam hiervoor weer bij elkaar.  Om bij ons een BSO+ te voorziening te kunnen faciliteren 
is er meer geld nodig. Dit is nog een hele puzzel.  
 
Schoolbord 
Onze vragen zijn gecommuniceerd met de GMR. Conclusie: 
Voor nu zijn we te laat om hier nog iets aan te doen. We moeten in de toekomst in de gaten houden 
dat bovenschoolse besluiten goed worden gecommuniceerd. En dat de meningen van ouders en 
team worden meegenomen door directie naar directieoverleg/bestuur. 
 
Cursusavond 18-10 
De volgende punten hebben we meegenomen vanuit de cursusavond voor MR-leden. 

- Handig om een huishoudelijk reglement op te stellen. Ook goed om het algemene reglement 
van de MR door te nemen en aan te passen naar die van ons. Alle belangrijke info over MR 
kan je vinden op de site infowms.nl  

- Een activiteitenplan opstellen. In dat plan staat welke activiteiten je als MR gaat ondernemen 
en wat je daarvoor nodig hebt. 

- Afspreken voor wanneer we de in te lezen stukken ontvangen. Niet te kort op de vergadering. 
We moeten wel de tijd hebben om het nog in te lezen. We spreken af minimaal 3 weken van 
te voren worden de in te lezen stukken gedeeld met alle MR leden. Lianne moet dus 
minimaal 4 weken van te voren de in te lezen stukken delen met de voorzitter.  

- Data van de vergaderingen openbaar maken op de website. Ouders/personeelsleden mogen 
aansluiten bij de vergaderingen. Wel even van te voren aanmelden. 

- Het is inderdaad goed dat directie deels aanwezig is bij de vergaderingen. Alleen op de 
agendapunten die zij moet toelichten. Het is ook niet de bedoeling dat er iemand met 
bevoegd gezag in de MR zit.  

 



Ervaringen Picatypen 
Tijdens de rondvraag komt de vraag hoe de leerkrachten het Picatypen ervaren.  
Voornamelijk in het begin was er veel frustratie bij leerlingen. Ook tijdens de AB momenten kwam 
het onderwerp regelmatig terug. Het lijkt nu bij de meesten wel beter te gaan. Wel vragen wij ons af 
of het verstandig is om in groep 6 al te beginnen met typen. Wellicht is het verstandig om pas in 
groep 7 te starten.  
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Start nieuwe schooljaar 
Het schooljaar gestart met 11 groepen. Aantal collega’s gewisseld van dagen of extra dag erbij dit 
schooljaar. Deze week al een nieuwe leerling binnengekomen en volgende week start er ook weer 
een nieuwe leerling. In onderbouw, middenbouw rekening gehouden met leerlingaantal. Zodat er nog 
ruimte is voor instroom van nieuwe leerlingen. 
Dit schooljaar gestart met preventieve ambulante begeleiding. Brief naar alle Chrono scholen 
gestuurd, met de vraag wie er aan het begin van het schooljaar ambulante begeleiding in de groep 
kan gebruiken. Scholen kunnen hun hulpvraag neerleggen. Fenneke en Renate komen dan observeren 
en geven adviezen rondom de hulpvraag. Tot en met november wordt de maandagochtend hiervoor 
gebruikt. Nu eerst voornamelijk Chrono scholen, maar wordt als er de mogelijkheid is ook uitgebreid 
naar scholen van het samenwerkingsverband. 
 
Jaarverslag 2022/2023 
Is akkoord en komt op de website te staan.  
 
Picatypen 
We willen dit schooljaar starten met typelessen op school. Communicatie tussen ouders en 
leerkrachten erg belangrijk. Iedereen krijgt een certificaat van deelname.  
We nemen de brief allemaal nog even door. Uiterlijk vrijdag kunnen er nog op en aanmerkingen 
worden gegeven. Daarna maken we hem definitief en kan het naar de ouders. 
 
Schoolbord 
We spreken nog even over de overgang naar kindcentrum. De MR geeft aan dat ze het bijzonder 
vinden dat er al een kindcentrum bord staat terwijl het nog geen kindcentrum is. En vinden het 
jammer dat het logo niet meer zichtbaar is aan de buitenkant van de school.  
Onze vraag aan de GMR: Hoe kan het dat er een nieuw bord staat, met daarop EKC de Oase, terwijl 
de Oase dit nog niet officieel is? De voorzieningen die hierbij horen zijn er nog helemaal niet. En waar 
is het mooie logo van De Oase gebleven? In de volgende vergadering komen we terug op het 
antwoord van de GMR. 
 
 


